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Motion till 2024 års Årsmöte 

 
 
 

Från: * Ordförande/Styrelsen 
 
Kontaktperson: * Lars Blanksvärd  
 
Benämning: *Organiserad sektionsverksamhet 
 
Bakgrund: *  Från stadgarna”Föreningen skall på sitt program upptaga idrott- och 

fritidsaktiviteter, för vilka intresse samt tekniska och ekonomiska förutsättningar 
föreligger.” 

 Vi har under ett par års tid tappat intresse bland medlemmar att delta i organiserade 
sektionsaktiviteter; Fotboll, Rinkbandy, Innebandy, Futsal, Bowling mm. Förutom detta så blir 
racketsporterna dyrare då lokalkostnaderna blir dyrare för varje år. Vi har stora problem att 
engagera medlem att ta på sig ansvaret att sköta sektioner och då somnar verksamheten in. Dock 
finns fortfarande stort intresse att delta i Vattenfall Mästerskapen. I de aktiviteter som rullat 
under 2023 har kostnaden i snitt per deltagare legat mellan 1500 – 3500kr och det blir ohållbart 
över tid. 

 
Motion: * 
Förslag är att sektionsindelning tas bort och då även fasta tider från och med 
hösttermin 2024, medlem som brinner för sin sport tar på sig att arrangera en 
öppen träningsdag för ”nybörjare” eller prova på dag (på helg) per termin alt 4- 5 
halltider inför VM för medlemmar som vill tävla och träna ihop sig där alla 
medlemmar kan komma. Detta bekostas av VIF under förutsättning att en medlem 
sköter hela arrangemanget, med stöd av utsedd person i styrelsen, Medlem i 
sammanhanget är heltidsanställd Vattenfallare. 
Det vore kul om det kan resultera i att vi kan arrangera en egen lokal tävling.  
 

Motion nr: 1 
 
Inkom: 
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Dessa önskemål måste inkomma före planerade styrelsemöten så beslut kan tas i 
god tid. I framtiden, inför 2025 bör dessa presenteras på årsmöte via motion, så 
en rimlig budget kan göras. 
Racketsporter där lag önskar delta i ex korpenturnering eller liknande tar VIF 
kostnaden för anmälan. Det gäller naturligtvis även lagsporter. 
Styrelsen tar på sig att arrangera en VIF dag med brännboll under tidig höst och 
tillhörande hamburgergrillning. Hela syftet är att öka engagemanget bland 
medlemmarna och skapa en större sammanhållning. 
 
 
 
Yttrande: 
David Angerbjörn -Har lite synpunkter på motionen som skickades ut. Jag har förståelse för att verksamheten 
behöver förändras när kostnader ökar, men jag tror att sektionsavveckling är fel sätt. För att uppnå motionsrelaterade 
fördelar så har regelbunden återkommande rörelse som hänger ihop med veckovisa fasta tider en betydligt större 
påverkan jämfört med enstaka event. Även när det gäller sammanhållningen på arbetsplatsen så lockar veckovisa 
tider till mer korridorsnack, ”ska du med på *valfri sport* den här veckan..?”. Att hänga med på VM är dessutom 
ett mycket större steg för den som inte är delaktig i föreningen, att hänga med och prova en sport en vecka är i 
jämförelse ett betydligt mindre steg. Risken är att återväxten med nya medlemmar hämmas och att det istället blir ett 
gäng VIF-veteraner som bara åker på VM varje år. 
 
Därför förordar jag istället en förändring av de fasta tiderna. Jag har varit involverad en del i padeln och där har vi 
utvecklat ett bra system för att se till att speltiden fördelas rättvist, det borde kunna gå att applicera på övriga grenar 
också.  
I korthet har jag filat på följande förslag: 
 

- Vi samlar alla sek�oner i en gemensam teamsgrupp där alla medlemmar är med. 
- Varje sport får en fast �d varje vecka, där man via bokat.se kan anmäla intresse �ll en av 

platserna. 
- Dagen innan ak�viteten delas platserna ut �ll de som anmält intresse, i händelse av mer intresse 

än �llgängliga platser skrivs de som inte fick plats in på reservlistan med datum för när de varit 
reserv.  

- Får en deltagare förhinder kontaktar denne reserverna i turordning. 
- Vid nästa ak�vitet med fler anmälda än antalet platser så delas platserna i turordning �ll de som 

varit reserv nyligast. 
- När en ny medlem �llkommer skrivs denne in på reservlistan med dagens datum. 

 
Fördelen med att samla allt i en teamsgrupp är att det underlättar administrationen, med det här förslaget borde en 
utsedd person kunna sköta all tilldelning av platser. Jag sköter platstilldelningen för padeln och det tar mindre än fem 
minuter varje vecka. 
Andra fördelar med det här förslaget är att det är lätt för nya att komma in och prova på, och det blir ofta olika 
konstellationer som spelar. Eftersom man har ett satt antal fasta tider så blir det också lättare att anpassa till budget. 
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Beslut från Årsmötet 
Nya/gamla deltagare till idrottande i de olika sektionerna ska gå via sektionsledare 
alt kassör så att försäkringen gäller samt att anställda på Vattenfall har prioritet i 
deltagandet. Racketsporter ? För att de ska vara ekonomiskt hållbart behöver 
kontinuerligt aktiva bidra med delar av sitt förmånsbidrag, för att budgeten ska 
räcka och hjälpa nya in i sporten. 
När det gäller lagsporter vilket förordas från Förbundet sida är kommunala 
idrottshallar billiga och möjliga att terminsboka, men det måste finnas en 
sektionsansvarig som sköter allt kring det, om inte underlag finns ska tider 
avbokas för att undvika onödiga kostnader. 
Årsmötet håller fast vid de fasta tiderna för racketsporter under 2024 men det 
bantas till ca 15 veckor / termin, möjlighet att använda klippkort eller annan 
lösning för Badminton/Tennis ska ses över, helst bör de funka på samma sätt som 
Padeln fördelar deltagandet 
 
Motionen skickas till: 
 
vif.uppsala@vattenfall.com 
 
Vattenfalls Idrotts- och Fritidsförbund 
Lars Blanksvärd  
 

mailto:vif.uppsala@vattenfall.com

